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De voorzitter leidt het onderwerp kort in. Er wordt geen gebruik gemaakt van de 
rondvraag. 
 
Het woord is aan de inspreker, de heer Webbe (voorzitter wijkplatform IJmuiden-
Zuid).  De inspraakreactie wordt toegevoegd aan het verslag.  
 
Het woord is aan de heer Van Steensel (directeur HVC). Hij bedankt voor de 
uitnodiging. Hij stelt zichzelf voor en start de presentie. Hij nodigt de gemeenteraad 
uit om de kijken hoe kunststof wordt gesorteerd in Rotterdam.  
Vervolgens is het woord aan de ambtenaar, de heer De Waal. Hij geeft een 
presentatie. Gedurende de beide presentaties bestaat er gelegenheid tot het stellen 
van vragen.  
 
Het woord is aan de wethouder, de heer Bal. Hij beantwoordt de vragen gesteld door 
de aanwezige fracties na afloop van de presentaties. Hij spreekt zijn dank uit voor het 
bieden van ruimte om de presentaties te mogen verzorgen. Hieruit is ook wel 
gebleken waarom het nodig is om de afvalstoffenverordening aan te passen. Het 
plaatsen van meer of alleen maar ondergrondse containers biedt niet het gewenste 
scheidingsresultaat. Het plaatsen van ondergrondse containers kost ook weer 
parkeerplaatsen/bomen en er zitten veel leidingen in de grond. In delen van Velsen is 
een ondergrondse container wel noodzakelijk. De hoogbouw in Velsen betreft toch 
zo’n negen duizend huishoudens. Deze huishoudens kunnen wel gestimuleerd 
worden om in de keuken al afval te scheiden. De HVC biedt ook aan om de afval 
door de voorscheidingsinstallatie (VSI) te halen. Communicatie is zeer belangrijk. 
Afgelopen maand heeft de wethouder hierover een gesprek gevoerd met de HVC. Er 
is ook gesproken over de genoemde problematiek. Er zal flink worden ingezet op 
maatwerk. Bewoners worden persoonlijk aangeschreven en uitgenodigd voor een 
informatiebijeenkomst. Eerder is ook al aangegeven dat Diftar niet is gewenst. De 
tekst in het raadsvoorstel en raadsbesluit is duidelijk. De wethouder geeft aan dat er 
vanuit kan worden gegaan dat de garantie wordt geboden dat de container geleegd 
wordt zodra die vol raakt. In plaats van een bovengrondse container zal er een 
ondergrondse container geplaats worden. Hier past meer afval in en de opening aan 
de bovenzijde is kleiner waardoor er geen grote stukken afval gedeponeerd kunnen 
worden. De prognose van dit jaar is dat het scheidingsresultaat zo uitgevoerd kan 



worden dat het leidt tot het gewenste resultaat en er een mindering van 24,- euro per 
huishouden kan worden gehaald. Dit betekend niet dat dit gehele bedrag direct in het 
tarief van volgend jaar verrekend kan worden. Er zal nu een tariefvermindering van 
ongeveer 10, - euro volgen.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerstuk met een korte 
stemverklaring naar de raadsvergadering van 1 juni 2017 gaat.  
 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
INSPRAAKREACTIE:  
 
Goedenavond, 

Mijn naam is Emiel Webbe, ik ben voorzitter van Wijkplatform IJmuiden-Zuid en spreek 

namens Wijkplatform IJmuiden-Zuid. 

Op 16 juni 2015 heeft de gemeente Velsen een consultatieavond georganiseerd over het 

nieuwe milieubeleidsplan 2015-2020. 

Op deze avond zijn ondernemers, bewoners, bewonersorganisaties en maatschappelijk 

organisaties uitgenodigd om kansen, ideeën en mogelijkheden te bespreken om de ambities en 

doelstellingen te bespreken en samen een succes van het milieu- en duurzaamheidsbeleid 

binnen de gemeente Velsen te maken. 

Tijdens deze bijeenkomst is er ook gesproken over de wijze van het gescheiden ophalen van 

huisvuil en hoe dit verbeterd kon worden. 

De algemene reactie van de aanwezigen was dat zij géén behoefte hebben aan meer kliko’s in 

de tuin. Veel aanwezigen ergerde zich hieraan, ze stinken, nemen veel ruimte in en verstoren 

het uitzicht in de tuin. Veel mensen die de GFT bak gebruiken klagen erover dat de maden 

regelmatig harder uit de bak kruipen dan de vuilniswagen door de straat rijd. 

De bewoners hebben meer behoefte aan afval verzamelcontainers in de wijk en meer 

verscheidenheid van verschillende afvalcontainers zoals glas, plastic en papier.  

Dit type containers zijn er te weinig, het is onduidelijk waar deze staan en regelmatig zijn 

bepaalde containers overvol. Ook staan veel verzamelcontainers op onlogische plaatsen, zoals 

bij supermarkten. Bewoners willen verzamelcontainers in hun woonbuurt en niet met hun 

afval zeulen als ze boodschappen gaan doen. Gevolg is dat mensen het scheiden van afval 

achterwegen laten en alles in de restafvalbak gooien. 

Tijdens de discussieavond werd al snel duidelijk dat deze reactie van de aanwezig niet 

overeenkwam met de beeldvorming van de deskundige van de gemeente Velsen en de 

Milieudienst IJmond. 

Verbaasd waren we dan ook dat de gemeente koos voor een proefproject met meer kliko’s in 

de tuin. Ondanks dat er geen proef is gehouden met meer verschillende verzamelcontainers in 

de wijk is toch geconcludeerd dat de proef met meer kliko’s geslaagd is. Het lijkt een beetje 

op het stellen van een retorische vraag en vervolgens hieruit een conclusie trekken. 

Naar onze mening zal het plaatsen van meer verzamelcontainers,        locaties van 

verschillende verzamelcontainers beter zichtbaar te maken      en het type containers beter 

afstemmen op de behoefte (dus reageren op signalen van bewoners) meer draagvlak van de 

bewoners krijgen, en zal tot een beter resultaat van afval scheiding leiden. 

Daarnaast wil ik u erop wijzen dat de communicatie door HVC en de gemeente Velsen over 

afval en verzamelcontainers uiterst slecht is. Signalen over regelmatig volle containers en 

wijzigen van type containers worden niet opgepakt. Gemeente verwijst naar HVC, HVC 

verwijst naar Gemeente.  



Het WPF heeft in januari 2016 een poging gedaan een antwoord te krijgen op 3 vragen: 

Hoe wordt het aantal en type ondergrondse afvalcontainers bepaald ten opzichte van het 

aantal woningen?  

Waar moet een “afvalverzamelpunt” aan voldoen?  

Wie bepaald de positie van een “afvalverzamelpunt”? 

Ondanks herhaaldelijk verzoek werden de vragen door zowel HVC als de Gemeente Velsen 

niet beantwoord. Er werd alleen verwezen naar het feit dat het allemaal in de toekomst gaat 

veranderen. 

Als er op deze vragen geen antwoord gegeven kan worden, hoe kun je dan een goed beleid 

voeren voor het scheiden van afval? 

Nu is ook het voornemen in de nieuwe wijze van afvalinzameling om de minicontainers voor 

restafval 1 keer in de 4 weken te legen. 2 weken je afval in je tuin laten staan is al lang, maar 

4 weken te laten staan is vragen om problemen. Misschien zelfs hygiënisch onverantwoord. 

Gevolg zal zijn, meer zwerfafval, overvolle minicontainers lands de weg. Meer mensen zullen 

hun afval nog minder scheiden en brengen hun vuilniszakken direct naar restafval 

verzamelcontainers, met als gevolg overvolle verzamelcontainers en verslechtering van de 

bereidheid afval gescheiden aan te bieden. 

Kortom, het Wijkplatform vraagt u met klem; luister alstublieft naar de inwoners, verbeter de 

huidige wijze van gescheiden afval verzamelen en reageer op signalen van bewoners als 

verzamelcontainers meer geleegd moeten worden of het type container gewijzigd moet 

worden ivm het aanbod. 

Pas dan zal afval scheiden een succes worden. 

 

Dank voor u aandacht. 

 


